
Smo dovolj obveščeni o predvolilnem dogajanju
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RMU Rapar, obrtnik iz Karlovice: »Po mojem bi
• labko bila predvolilna kampanja Se nekoliko živah-
nejša Stare stranke iz prejSnjega režima so se kar
dobro znašle, nove pa ne preveč. Po vaseh praktično
ne vidiš nobenih plakatov, vsaj pri nas ne. Mislim, da
sem jih videl samo na vpadnici v Ljubljano. Ne glede
na vse to pa upam, da se bodo ljudje na volitvah le
pravilno odločili.«

Boju Černil, učenec OŠ z Viča: »Je že tako, da
vsaka stanka hoče zmagati. Sam si želim, da bi
ponovno zmagal Kučan, DraovSek pa naj bo kak
finančni minister, saj se je tudi do zdaj izkazal kot
dober finančnik. Kar zadeva obve&anje ljudi o pred-
volilnem dogajanju, bi dejal, da to ni ravno najbolj-
še. Še posebej to velja za televiadjo. Ljudje pa rabijo
tudi nekoliko več časa, da bodo presodili, za koga
bodo volili na volitvah.«

Bnnko Resnik, zidar iz Brankovega: »Večina lju-
di nas je obvešiena o vsem skupaj le toliko, kolikor

izvemo na televiziji. Kjc je kaka lnformativna tabla,
kak piakat? Sam sem sc sicer že odločil, in sicer za
demobate. Liberalci niso za vladanje. Gros laja
v luno, nanj se ne moreS zanesti. Kričanske demo-
krate in ljudsko stranko pa ljudje podpirajo bolj
zaradi njune privrženosti cerkvi, kakor zaradi njiho-
vega prepričanja. Prav zato zame ni ve£ dilem«

Veronflu Pmtovrt, natakahca s Prâ pFoi: »Sama
bolj slabo spremljam vse to predvolilno dogajanje,
ker preprosto to nimam časa. Mislim pa, da je pov-
sod že dovolj plakatov, dovolj bi bilo tisto, kar
vidimo na televiziji, slišimo na radiu in preberemo
v časopisih. Škoda je, da so ubili Krambergerja,
z njim smo izgubili upanje, da bi enkrat dobili za
predsednika resnično dobrega človeka.«

Gaipcr Letbjak, dijak iz Horjula: »Ne vem kako
dolgo se bo Kučan ie takole šel nadstrankarskega
predsednika. Očitno je prepnčan, da bo vselej zma-
gal. Zato bi bil že čas, da se umakne iz politike.
Večina ljudi na podeželju ima najraje krSčanske de-
mokrate, preprosto zaradi njihovega združevanja
strank in ljudi. Sam prcdvolilnc kampanje sicer ne
spremljam posebno pozorno, sem ter ija kaj ujamem
na televiziji in preberem v časopisih.«
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